
ÇPer al Llagostera no hi ha res trencat, la nostra relaci� amb

el N�stic �s correctaÈ

Gaireb� un any i mig despr�s de pujar a Segona A, el Llagostera es retroba

diumenge amb el N�stic, el rival que va eliminar aquell 21 de juny de 2014.

La presidenta evita llan�ar llenya al foc i es mostra cordial amb el rival.
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El Llagostera t� tantes ganes com el N�stic de Çretrobar-seÈ amb el

seu rival en el Çplay-of fÈ d'ascens de 2014?

Per a nosaltres �s un par tit m�s. Contra un rival c0mplicat, per�

amb ganes de guanyar ja, d'una vegada per totes, el primer par tit

de la temporada fora de casa. Per al Llagostera nom�s s�n tres punts...

La motiva especialment que el primer triomf a domicili pogu�s arribar a Tarragona?

Si guanyem a Tarragona segurament sor tir�em de la zona de descens i aix� seria motiu d'alegria. R�s m�s que

aix�. Ja li ho deia, per a nosaltres hi ha tres punts en joc, molt impor tants, per� no hi busquem res m�s.

El president del N�stic diu que es van sentir ÇmaltractatsÈ en aquella eliminat�ria d'ascens. Quina resposta li

d�na? Per al Llagostera les relacions amb el N�stic tamb� estan trencades?

No, per a nosaltres no hi ha res trencat. Amb el N�stic, com amb la resta de clubs, ens hi veiem a les reunions de

la Lliga a Madrid i les relacions s�n correctes. No tenim cap problema amb ells. Esperem el par tit de diumenge

com ho fem en qualsevol setmana.

Creu que des de Tarragona s'intenta escalfar el par tit?



Tot all� d'aquell play-of f s�n coses passades. Al f inal tots dos clubs estem a Segona A, que �s el que vol�em. Des

de la meva posici� de presidenta el que haig de fer �s apor tar calma i tranquilálitat.

Anir� a la llotja?

S�!

Hi haur� dinar de directives?

Pel que tinc ent�s, no.

Quan el par tit es jugui a Palam�s convidaran la directiva del N�stic a dinar?

S�, nosaltres en fem sempre, de dinar de directives.

Qu� �s el que m�s recorda d'aquell par tit del 21 de juny de 2014 que va representar l'ascens gr�cies al gol de

Nuha (3-1)?

Per a nosaltres va ser un play-of f molt llarg. Vam tenir la primera eliminat�ria amb el Racing, que vam perdre en el

darrer moment a Santander (1-0), despr�s va venir la remuntada contra l'Avil�s (2-0 a l'anada i 3-0 a Llagostera) i

per �ltim el derbi contra el N�stic en la ronda def initiva. Aquells 15 dies �ltims vam viure molts nervis i moltes

emocions, que al f inal van valer la pena perqu� vam poder celebrar l'ascens.

Quin va ser el moment m�s emotiu d'aquella jornada?

Quan l'�rbitre va xiular el f inal. Estava just davant dels vestidors, amb els comandaments de Mossos. Com era

habitual, no vaig estar-me gaire quieta a la grada i vaig anar voltant pel camp tot el par tit. Quan vaig sentir el

xiulet f inal em va sor tir tota la tensi� d'aquells quinze dies.



Qu� ha canviat al Llagostera en aquest any i mig, des de l'ascens, m�s enll� de jugar al futbol professional o del

salt a Palam�s?

Per a nosaltres ha sigut un gran pas endavant entrar a la Lliga. Aix� t'obliga complir una s�rie de punts, sobretot a

nivell administratiu, que a Segona B s�n menys impor tants, i fa que la din�mica del club sigui diferent. A l'estiu

vam culminar amb �xit la transformaci� en Societat an�nima espor tiva (SAE) per� seguim a l'espera que el

Consell Superior d'Espor ts ens ho validi per convocar la primera junta d'accionistes. �s nom�s un tr�mit, no hi ha

d'haver cap problema. Per fer la primera junta, d'on sor tir� el Consell d'Administraci� def initiu, tenim temps f ins el

31 de desembre. Ara el Consell provisional el formem els quatre directius que de l'antiga junta hem seguit al club.

Com ha canviat aquell ascens la vida d'Isabel Tarrag� i Oriol Alsina?

Al f inal la gesti� ve a ser la mateixa. Segurament hi hem de dedicar m�s hores que no pas abans, per� ho fem a

gust. Hi ha un extra de feina i amb ganes tot es fa. Ens hem hagut d'anar adaptant a la nova situaci� i aqu� a les

of icines de l'empresa (T�xtil Tarrag�) i hem ubicat un espai per al futbol.

A l'estiu estaven pendents de saber quants diners rebrien de la televisi�. Al f inal han doblat el que van rebre l'any

passat?

Gaireb�. I ara ja est� a la venda el paquet de drets de les pr�ximes tres temporades. Al f inal els drets televisius

s�n una par t molt impor tant del nostre pressupost i a nosaltres no ens afecta si els par tits s�n en ober t o en

pagament.

Fer cr�ixer la massa social continua sent l'assignatura pendent.

Aquesta temporada hem creat el que anomenem ÇLa festa de la Costa BravaÈ, en qu� convidem algun club de la

demarcaci�. Est� tenint molt bona acollida. Ja han vingut el Palam�s i el Palafrugell i en el proper par tit a casa

vindran el Calonge i el Sant Antoni. Intentem anar fent coses per engrescar la gent... per� costa. M'agradaria

comptar amb m�s af ici�, �s evident. La gent ha de ser conscient que quan hi ha ambient al camp els jugadors ho

noten i l'af ici� tamb� s'ho passa m�s b� que si nom�s hi ha quatre gats.



El plantejament que tenen per a la Ciutat Espor tiva �s que algun ajuntament els cedeixi els terrenys i vost�s

facin l'obra?

S�, aquesta �s la idea. Seguim mirant i negociant per� no hi ha res tancat. La idea seria que a f inal d'aquesta

temporada ja hi hagu�s alguna cosa comen�ada. El projecte passaria per fer camps d'entrenament de gespa

ar tif icial i gespa natural, vestidors, un bar... seria una manera de dinamitzar el municipi que l'aculli perqu� durant

tot el cap de setmana s'hi disputarien molts par tits.

Faci'm un pron�stic per al par tit de diumenge?

Em conformo guanyant per 0-1.
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